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Zienswijze
Naar aanleiding van het aanbieden van het consultatiedocument Strategische kaders inkoop 20251, 
door het college aan de raad, op 08 november 2022. Is op verzoek van meerdere fracties (D66, LG, 
PvdD en GV) en het college, het document geagendeerd in de commissie Samenleving op 14 december 
2022. Het doel van deze agendering is, het informeren van de commissie over het document en het 
ophalen van wensen & bedenkingen. Om zo gezamenlijk te komen tot een zienswijze. Deze zienswijze 
vervolgens aan te bieden aan het college van B&W, specifiek aan wethouder van Popering-Kalkman, 
om in te brengen in het regionaal overleg m.b.t. de inkoop Jeugd en WMO.

Onderstaande wensen & bedenkingen zijn door een meerderheid van de commissie aangenomen. De 
wensen & bedenkingen zijn genoteerd per wens of bedenking en per fractie, maar ondervinden allen 
steun vanuit de commissie. 

D66 
D66 vindt het realiseren van een bestuurbaar zorglandschap van belang. Er dient daarom helder te 
worden gemaakt wat de regio aankan. 

D66 vindt het van belang dat wordt gestuurd op kwaliteit. Door te doen wat werkt en niet te doen wat 
niet werkt. 

D66 wenst dat er wordt voorzien in een manier van bijsturen. Gezien er langdurige contracten (7 jaar) 
worden aangegaan, met de zorgaanbieders.  

GroenLinks
GroenLinks (GL) vindt een nadere invulling op het leveren van kwaliteit van belang. Het hoofddoel dient 
te zijn, het leveren van de juiste zorg aan de juiste persoon. Dit is volgens GL de beste manier om de 
zorg betaalbaar te houden, omdat problemen zo beter worden opgelost. Dit in tegenstelling tot het sturen 
op kosten.

1 Het consultatiedocument is een regionaal document en gelijktijdig door de colleges in de regio aan de raden 
aangeboden. De volgende gemeenten vallen onder de regio: Bodegraven-Reeuwijk, Gouda, Krimpenerwaard, 
Waddinxveen en Zuidplas.
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Daarbij wordt de wens uitgesproken om terughoudend te zijn met een budgetplafond, omdat dit volgens 
GL een averechts effect heeft op de wachtlijsten.

ChristenUnie
Volgens de ChristenUnie (CU) leidt de term ‘goed genoeg’ tot verwarring. De wens van de CU is om de 
term te vervangen door ‘doen wat nodig/ noodzakelijk is’. 

PvdA
De PvdA wenst dat er afspraken gemaakt worden over winstmaximalisatie. Het blijkt uit landelijke 
onderzoeken dat kleine aanbieders veel winst maken. Dit zijn met name aanbieders die lichte vormen 
van hulp aanbieden. 

De PvdA vindt dat samenwerkingsverbanden tussen kleine aanbieders gestimuleerd moeten worden.

Gouda Positief
Gouda Positief (GoPo) vindt het van belang dat bij contracteren van aanbieders wordt geborgd, dat 
deze aanbieders meer eenduidige managementinformatie beschikbaar stellen, met een waarborg voor 
uniformiteit en vergelijkbaarheid. Zodat de contractafspraken tussentijds kunnen worden bewaakt.

VVD 
De VVD wenst meer aandacht voor de cliënten in het gehele inkooptraject. De VVD vindt het belangrijk, 
dat goed wordt geluisterd naar signalen vanuit de adviesraden.

Bij de regionale inkoop dient goed op de wachtlijsten te worden gelet. De VVD wenst dat dit vanuit de 
gemeente Gouda wordt benadrukt binnen de regio.

De VVD vindt het van belang dat bij gezamenlijke inkoop, ook gezamenlijk wordt gestuurd op de 
overheadkosten.

CDA 
Het CDA staat voor inclusie. Wenst daarbij zorg die voor iedereen toegankelijk is. Preventie, waarbij de 
raden tussentijds op de hoogte worden gesteld en er de mogelijkheid is tot evalueren.
Daarbij  uit voorzorg de zorgaanbieders goed selecteren bij de start, indien nodig met de IBOB.

Tot slot spreekt het CDA na een zorgvuldige selectie proces vertrouwen uit in de professionals.

SGP 
De SGP wenst dat er per segment wordt gekeken naar het soort aanbieders. Benadrukt daarbij het 
belang van identiteitsgebonden zorg.

PvdD
De PvdD vindt dat het consultatiedocument meer op hoofdlijnen dient te worden opgesteld. Daarnaast 
pleit de PvdD voor minder bureaucratie. 

Leefbaar Gouda
Leefbaar Gouda (LG) pleit voor het beëindigen van jeugdzorgtrajecten als het doel behaald is. LG vindt 
het van belang dat niet zonder instemming van de cliënt nieuwe doelen worden gesteld.

Dit wenst LG te realiseren door het instellen van een kwaliteitsregister om bovenstaande onder controle 
te krijgen.


